
Mesto PEZINOK 
Radničné námestie 7, 902 14 Pezinok 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

Dňa: 12.12.2024         bod: 21 

 

21. Interpelácie poslancov 
 

Predkladateľ:  JUDr. Roman Mács, primátor mesta 

Spracovatelia: Mgr. Peter Štetka, prednosta MsÚ 

 Ing. Jarmila Volnerová, tajomníčka ekonomicko - právneho oddelenia 

 

 

Predloženie odpovedí na interpelácie poslancov 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva zo dňa 12.12.2024 

 

Jozef Chynoranský  

• Parkovanie na ulici Dr. Bokesa – plánuje Mesto riešiť túto situáciu? Napríklad vyznačením 
parkovacích miest, vyznačením čiastočného parkovania na chodníkoch,... (odpovedal 

JUDr. Roman Mács, primátor ústne) 
Každú ulicu budeme posudzovať jednotlivo. Návrh riešenia bude predmetom rokovania 
Komisie územného rozvoja, dopravy a životného prostredia.  
(odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a tech. infraštruktúry) 

 

Martin Hric  

• Kupeckého ul. – nad trhoviskom ako je cyklochodník dostal občan opakovane pokutu, keď 
zastal na „blikačkách“ na cyklochodníku, keď potreboval len vyložiť invalida, pacienta, 
tašky,... nedá sa tam kde inde v rannej špičke zastaviť – parkovanie na výnimku alebo aké 
riešenie navrhuje Mesto? (odpovedal JUDr. Roman Mács, primátor ústne) 
Výnimka zo zákona neexistuje. Každý vodič je povinný rešpektovať a dodržiavať pravidlá 
cestnej premávky. 
(odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a tech. infraštruktúry) 

 

Eva Pilátová  
• V akom štádiu sa nachádza riešenie bezplatnej autobusovej dopravy na zachádzanie aj do 

Grinavy? - najmä minimálne v dňoch a časoch kedy je školské vyučovanie.  
Máme pripravený návrh na obsluhu mestskej časti Grinava, avšak zriadenie novej linky 

pre túto časť mesta by predstavovalo značnú finančnú záťaž pre rozpočet mesta. 
(odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a tech. infraštruktúry) 
 

• Bytový dom na Oreší, kde sa nachádzajú mestské byty a byty so soc. podporou – ešte 
v januári dostala info od obyvateľov, že tam zateká strecha, poslala podnet na MPS, tak 
žiada o zistenie situácie + v blízkosti rovnakého bytového domu majú nespevnenú cestu 
a veľké výmoly, bol tam problém so sanitkou, žiada skontrolovať aj to, prípadne to 
„vyrovnať“ + v rovnakom okolí je potreba orezov, pretože tam majú veľa polámaných 
haluzí na dosť vysokých stromoch. 
MPS ako správca vykonal obhliadku strechy BD a niekoľkokrát ju aj opravovali, ale už 
považujeme za potrebné investovať do celkovej rekonštrukcie strešného opláštenia. 
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Na zamedzenie zadržiavania vody na jej  povrchu boli v mesiaci december vyčistené ríny 
a vpuste. Orezy stromov a kríkov budú zaradené do harmonogramu na jar 2025. 
(odpovedal Mgr. Luboš Hidaši, Mestský podnik služieb) 
 

• Mesto informovalo, že sa pripravujú ďalšie etapy výstavby kanalizácie – ktorých ulíc sa to 
bude týkať?    

Podľa vyjadrenia BVS a.s. plánujú v roku 2025 realizovať IV. alebo V. etapu výstavby 
kanalizácie v Grinave. Prikladáme grafický náčrt s ulicami. 

(odpovedala Ing. Renáta Klimentová, zástupkyňa primátora) 
 

• Vyústenie dažďovej kanalizácie na konci Myslenickej ul. – aké riešenie? Je to už dlhoročný 
problém.  
Tento problém rieši MPS v spolupráci s referátom dopravy a TI. V prípade akútnosti 
prebiehajú práce na čistení vpuste. Práce súvisiace s vyčistením uvedenej časti dažďovej 
kanalizácie v dĺžke cca 300 m je závislé od vybudovania kanalizácie odpadových vôd 
v tejto časti Grinavy.  
(odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a tech. infraštruktúry) 

 

Marián Šipoš  

• VZN o parkovacej politike – v akom štádiu je pripravenosť aplikácie (parkovacie automaty, 
SMS, vyznačenie parkovacích miest, vybavenosť MsP na kontrolu, značky v meste,...)? 

      Na februárové zasadnutie MsZ pripravujeme komplexnú informáciu o stave   
      pripravenosti pred zavedením regulovaného parkovania ako samostatný materiál. 

(odpovedala Ing. Zuzana Kiczegová,, vedúca referátu statickej dopravy) 

 

Tomáš Tahotný  

• Podnet zo dňa 18.07.2024 – ulica 1. mája – vyznačenie/zvýraznenie vyblednutého 
vodorovného dopravného značenia pri kontajnerovom stojisku – v akom je to štádiu? 

Vodorovné dopravné značenie - napriek viacerým snahám zo strany Mesta, Mestskej 
polície Pezinok a externej spoločnosti – urobené nebolo. Vodorovné dopravné značenie 
bude obnovené na jar 2025 v rámci príprav na parkovaciu politiku na sídlisku Juh. 
(odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a tech. infraštruktúry) 
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